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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez

„Hollywoodi díszlet lenne csak a Vajdahunyad vára a Kormány szerint? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Úr!

Az év elején jelent meg a 4/2016 . MvM rendelet, amely egyes ingatlanok műemléki
védettségének megszüntetéséről szól. Abban 85 vagyontárgy mellett a Vajdahunyad vára -
Mezőgazdasági Múzeum - Jáki kápolna épületcsoportnak a földrészletére, valamint a Szécheny i
Gyógyfürdő közvetlen környezetére kiterjedő műemléki védettséget szünteti meg tekintette l
arra, hogy azok a műemlékké nyilvánítás céljának nem felelnek meg . Még jó, hogy emellett
rögzíti a rendelet, hogy maguk a felsorolt épületek továbbra is m űemlékek maradnak .

Tudjuk, hogy műemlékeink hazánk múltjának és jelenének pótolhatatlan, egyedi és meg ne m
újítható forrásai, a nemzeti és az egyetemes kultúra elválaszthatatlan összetev ő i – s ezen értékek
védelme a műemlékké nyilvánítás célja. De Önnek nyilván más céljai vannak. Hiszen Ön
szerint, mint aki a fenti döntést hozta, a Vajdahunyad vára és a Széchenyi Gyógyfürd ő
környezetére nem igazak a fenti megállapítások.

Ezt az álláspontot a Jobbik a leghatározottabban elutasítja . Meggyőződésünk, hogy nemcsak az
említett épületek – környezetükkel együtt –, hanem még a bennük helyt kapó intézmények i s
védendő értékek .

Tisztelt Miniszter Úr! Ön egy korábbi nyilatkozatában a Vajdahunyad vára funkcióváltásának
szükségességét hangoztatta és ezt megerősítette nemrégiben Baán László, a Liget Budapest
Projekt kormánybiztosa . Szerinte a Mezőgazdasági Múzeum „annak idején az erős



mezőgazdasági lobbinak és Darányi Ignác földművelésügyi miniszternek köszönhetően harcolt
ki magának helyet a város azóta is egyik legillusztrisabb és legkülönlegesebb épületében " .
Most azonban úgy tűnik más lobbiérdekek virágkorát éljük. Így nyílt titok — és ezt maga a
kormánybiztos sem tagadja —, hogy Andy Vajna készül kaszinót nyitni a Vajdahunyad várában .

Tisztelt Miniszter Úr! Kérem, szakmai érvekkel alátámasztva magyarázza meg, a továbbiakba n
miért nem szükséges műemléki értékként kezelni a vár környezetét? Kérem, tudassa, mi lesz a
sorsa a Kormány szándékai szerint hazánk egyik legszebb műemlékének .

Várom érdemi válaszát .

Budapest, 2016 . március 1 .

Hegedű s Lorantne

Jobbik
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